
Mevrouw Witteveen-Hevinga
(PvdA): U geeft daarmee in feite aan
dat banken eigenlijk niet willen. Als
er banken in het buitenland worden
gekocht, zou men zelf de integriteits-
code bij de dochterondernemingen
kunnen invoeren. Ik betreur het ten
zeerste dat de financiële wereld niet
zelf inziet dat het van belang is om
die integriteitscodes overal in te
voeren.

Minister Zalm: Ik kan het mij bijna
niet voorstellen, maar stel dat ik in
het bestuur van een bank zit. Deze
bank heeft als strategie een bepaalde
integriteitsbenadering. Ik denk dat ik
als bestuurder ervoor zal pleiten om
een dergelijke code spontaan bij
buitenlandse vestigingen toe te
passen en om een vergelijkbare
regeling voor dochters te treffen. Dat
is dan een onderdeel van de
concernfilosofie. Misschien zal dit,
als wij dit doordrukken en er een
wettelijke basis aan geven, min of
meer spontaan ook bij buitenlandse
dochters worden toegepast. Ik zal het
voorschrijven van een integriteits-
code in ieder geval aankaarten bij
commissaris Bolkestein. Wellicht zal
dat leiden tot het allermooiste wat er
is, namelijk de situatie dat dit op
Europees niveau de standaard wordt.
Dus het is een goed exportartikel.

De voorzitter: Ik constateer dat er
geen behoefte bestaat aan het
houden van een tweede termijn.

Mevrouw Giskes (D66): Voorzitter.
Ik heb nog een vraag aan de
minister. Aan het eind van de nota
naar aanleiding van het verslag
wordt gesproken over het voorne-
men om een vergelijkende analyse
uit te voeren naar de gedragsregels
bij de verschillende instellingen ten
opzichte van de consumenten. Hoe
staat het daarmee? Krijgen wij daar
binnenkort informatie over?

Minister Zalm: Daar heb ik nog
geen nieuwe informatie over. Dat
antwoord moet ik u even schuldig
blijven. Er is echter zo’n permanente
stroom aan brieven, wetsontwerpen,
etc. dat dit onderwerp ongetwijfeld
aan de orde zal komen. De woord-
voerders op dit terrein hebben heel
wat voor de kiezen gekregen de
afgelopen jaren aan wetsontwerpen
en nota’s. Ik vind het zelf al een hele
kunst om het goed bij te houden.
Gelukkig heb ik een enorme
ondersteuning. Het is veel, maar wij

komen ongetwijfeld ook op dit punt
terug.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

Het wetsvoorstel wordt, na goedkeu-
ring van de onderdelen, zonder
stemming aangenomen.

De vergadering wordt van 11.36 uur
tot 13.00 uur geschorst.

Voorzitter: Van Nieuwenhoven

©

De voorzitter: Ik heb bericht
ontvangen van het overlijden op de
leeftijd van 84 jaar van de heer
Herman Schoemaker, lid van deze
Kamer voor de KVP-fractie van 5 juni
1963 tot 30 september 1966. Aan de
nabestaanden heb ik namens de
Kamer een bericht van rouwbeklag
gezonden.

De ingekomen stukken staan op een
lijst die op de tafel van de griffier ter
inzage ligt. Op die lijst heb ik
voorstellen gedaan over de wijze van
behandeling. Als aan het einde van
de vergadering daartegen geen
bezwaren zijn ingekomen, neem ik
aan, dat de Kamer zich met de
voorstellen heeft verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, om na de
week van de algemene beschouwin-
gen volgens het ’’zware’’ schema te
vergaderen.

Ik stel voor, toe te voegen aan de
agenda voor 25, 26 en 27 september:
- Wijziging van de Wet milieubeheer
(uitbreiding taak Stichting Advisering
Bestuursrechtspraak voor Milieu en
Ruimtelijke Ordening) (27791).

Ik stel voor, te behandelen in de
vergaderingen van 2, 3 en 4 oktober:
- Cafébrand in Volendam (27575),
met maximumspreektijden van 15
minuten voor de PvdA en de VVD, 12
minuten voor het CDA, 10 minuten
voor D66 en GroenLinks, 7 minuten
voor de SP en de ChristenUnie en 5
minuten voor de SGP;
- Wijziging van enige bepalingen van
het Burgerlijk Wetboek en het
Wetboek van Burgerlijke Rechtsvor-
dering in verband met de problema-
tiek van vermissing van personen

(27117);
- Wet houdende regels inzake
handelingen met geslachtscellen en
embryo’s (Embryowet) (27423).

Ik stel voor, toestemming te verlenen
tot het houden van wetgevings- c.q.
notaoverleg met stenografisch
verslag op:
- maandag 1 oktober 2001 van
18.00-23.00 uur van de vaste
commissie voor Landbouw,
Natuurbeheer en Visserij over de
nota Voedselveiligheid 2001-2004
(26991);
- maandag 8 oktober 2001 van
10.15-18.00 uur van de vaste
commissie voor Verkeer en
Waterstaat over het Nationaal
verkeers- en vervoersplan (27455);
- maandag 15 oktober 2001 van
10.15-18.00 uur van de vaste
commissie voor Landbouw,
Natuurbeheer en Visserij over de
begroting onderdeel Natuur;
- maandag 29 oktober 2001 van
11.15-18.00 uur van de vaste
commissie voor Justitie over de nota
Criminaliteitsbeheersing (27834);
- maandag 12 november 2001 van
10.15-19.30 uur van de vaste
commissie voor Landbouw,
Natuurbeheer en Visserij over de
nota Zicht op gezonde teelt (27858);
- maandag 19 november 2001 van
11.15-18.00 uur van de vaste
commissie voor Landbouw,
Natuurbeheer en Visserij over het
begrotingsonderdeel Visserij.

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Ik deel mee dat
ingevolge artikel 69, tweede lid, van
het Reglement van orde de
aangehouden moties 27559, nr. 6, en
21501-08, nrs. 131 en 132, zijn
vervallen.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Wijziging

van de Wet op het primair
onderwijs, de Wet op de
expertisecentra en de Wet op het
voortgezet onderwijs in verband
met het uitwerken van taal-
ondersteuning en het vastleggen
van de eisen om taal-
ondersteuning van allochtone
leerlingen te geven (27682).

De algemene beraadslaging wordt
geopend.
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